
 

 

Protokół Nr XLI/2022 

 

z Sesji Rady Gminy Wierzchowo 

odbytej w dniu 31 marca 2022r. 

w sali narad w Urzędzie Gminy Wierzchowo 

 

 

Rozpoczęcie obrad – godz. 12
00

 

Zamknięcie obrad – godz. 13
35

 

 

Ustawowy skład Rady Gminy Wierzchowo stanowi 15 radnych. 

W obradach XLI Sesji Rady Gminy Wierzchowo wzięło udział 15 radnych, według listy 

obecności stanowiącej załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

W posiedzeniu uczestniczyli także: Wójt Gminy Jan Szewczyk oraz Sekretarz Gminy Tomasz 

Suchoński, według listy obecności, stanowiącej załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

Obradom przewodniczył: Marek Mikulec – Przewodniczący Rady Gminy Wierzchowo. 

 

Obrady protokołowała: Danuta Łukaszewska – inspektor ds. obsługi rady. 

 

Ad. 1 i 2 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec o godz. 12
00

 otworzył XLI Sesję Rady Gminy 

Wierzchowo zwołaną na podstawie art. 20 ust.1 ustawy z dnia 8 marca 1990r. 

 o samorządzie gminnym oraz § 22 Statutu Gminy Wierzchowo. Po powitaniu radnych i gości 

zaproszonych oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu sesji 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady, stanowi quorum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych uchwał i rozstrzygnięć. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, iż porządek obrad dzisiejszej sesji 

został przekazany radnym w terminie wskazanym w § 22 pkt 3 Statutu Gminy Wierzchowo.  

W dniu 30 marca 2022 r. do Biura Rady Gminy wpłynął wniosek Wójta Gminy Wierzchowo 

o wprowadzenie pod obrady sesji Rady Gminy Wierzchowo w miesiącu marcu 2022r. 

dodatkowego projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie Wierzchowo – druk nr 252. Podjęcie 

przedkładanej uchwały umożliwi gminie skorzystanie ze środków rządowego Programu 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał pod głosowanie powyższy wniosek. Zapytał, 

kto z radnych jest za jego przyjęciem. 

Za przyjęciem wniosku głosowało 15 radnych przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach 

„wstrzymujących się”. 

Rada Gminy wniosek przyjęła. 

 

Przewodniczący obrad Marek Mikulec zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z pośród radnych lub 

Wójt chciałby jeszcze wystąpić z wnioskiem o dokonanie zmian w porządku obrad. 

 



Radni i Wójt nie zgłosili więcej zmian do porządku obrad. 

 

W trybie art. 20 ust. 1a ustawy o samorządzie gminnym Rada Gminy wprowadziła zmiany  

w porządku obrad, który po zmianach przedstawiał się następująco: 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Przedstawienie porządku obrad sesji. 

3. Przyjęcie protokołu z XL sesji Rady Gminy Wierzchowo. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Gminy Wierzchowo z prac w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Interpelacje i zapytania Radnych. 

7. Trybuna obywatelska. 

8. Podjęcie uchwał: 

8.1 uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości 

gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości 

gruntowych w drodze przetargu – druk nr 247; 

8.2 uchwała w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy 

funduszu sołeckiego na rok 2023 – druk nr 248; 

8.3 uchwała w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2024 – 

druk nr 249; 

8.4 uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2022 – druk nr 

250; 

8.5 uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Wierzchowo na lata 2022-2032 – druk nr 251; 

8.6 uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2022 w Gminie Wierzchowo – druk nr 252. 

9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

10. Komunikaty i sprawy różne. 

11.Zamknięcie sesji. 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 1 i 2 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 3. 

 

Ad. 3 

 

Przewodniczący Rady Gminy Marek Mikulec poinformował, że Protokół  

z posiedzenia XL Sesji Rady Gminy Wierzchowo odbytej w dniu 24 lutego 2022r. został 

wyłożony do wglądu w biurze Rady i do chwili rozpoczęcia sesji nie wpłynęły żadne uwagi 

dotyczące zawartych w nim zapisów. Kwestia wnoszenia poprawek i uwag do protokołu 

uregulowana została w §39 Statutu Gminy Wierzchowo. Z uwagi na fakt, iż nie wpłynęły 

żadne uwagi dotyczące zapisów w protokole Przewodniczący Rady uznał protokół za 

sporządzony poprawnie i poddał pod głosowanie jego przyjęcie. Zapytał, kto jest za 

przyjęciem protokołu z XL sesji Rady Gminy? 

Rada Gminy w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 15 głosami „za” 

przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” przyjęła Protokół z XL sesji 

Rady Gminy Wierzchowo bez uwag i zastrzeżeń. 

 



Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 3 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 4. 

 

Ad. 4 

 

Sprawozdanie pisemne Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym, stanowi załącznik nr 

3 do nin. protokołu. 

Radni nie zgłosili zapytań do wyżej przedstawionego sprawozdania. 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 4 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 5. 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poprosił Przewodniczących Komisji stałych Rady 

Gminy o złożenie informacji z działalności Komisji w okresie międzysesyjnym. 

 

Informację z posiedzenia wspólnego Komisji stałych Rady Gminy w miesiącu marcu 2022 

roku przedstawił Ryszard Borowicz - Przewodniczący Komisji wiodącej tematycznie, tj. 

Komisji Budżetu i Finansów. 

Protokół Komisji Nr 3/2022 stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

O godz. 12
25

 posiedzenie sesji opuścił radny Bogusław Pawłowicz pomniejszając ilość 

członków Rady biorących udział w posiedzeniu do 14 osób. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 5 porządku 

obrad i ogłosił przerwę. 

 

Ad. 6 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poinformował, że w okresie międzysesyjnym 

interpelacje złożyli: 

 

Radny Józef Janicki: 

„Od  dnia 01 stycznia 2022 roku punkt pocztowy istniejący w miejscowości Świerczyna 

zakończył swoją działalność. Z rozmów z mieszkańcami wynika, że w znaczący sposób 

utrudniło to im dokonywanie wpłat, regulowanie rachunków, wysyłanie listów i przesyłek. Na 

dzisiaj możliwość dojazdu do  najbliższego punktu pocztowego znajdującego się w 

Wierzchowie wiąże się z wielkimi utrudnieniami dla mieszkańców. Nadmieniam, że głównie 

są to osoby starsze, ale także osoby nie posiadające własnego środka transportu. 

Zgodnie z art. 7.1 ustawy o samorządzie gminnym z dnia 08 marca 1990 roku zadaniem 

własnym gminy jest zaspokojenie zbiorowych potrzeb wspólnoty, w tym określone w pkt 4 

zapewnienie lokalnego transportu zbiorowego. 

Wobec powyższego zwracam się do Wójta gminy Wierzchowo o uruchomienie Projektu 

„Transport na życzenie”. W budżecie na rok bieżący nasza gmina otrzymała dotacje w kwocie 

218 tys. zł. Kwota ta zawarta jest w dziale 853, są to zadania realizowane w ramach polityki 

społecznej. Obecnie zaplanowane kursy autobusów prowadzone przez PKS  Złocieniec, 

zupełnie nie zaspakajają potrzeb tej grupy ludności. Pomimo, iż Gmina Wierzchowo w 

wydatkach w roku 2022 zaplanowała środki dla tego przewoźnika w kwocie 350 tys. zł. 

 Mając na względzie realizacje potrzeb mieszkańców proponuje zaplanować przejazd 

autobusu raz w tygodniu w wyznaczony dzień od miejscowości Wielboki przez miejscowość 



Świerczyna, Otrzep, Sośnica, Będlino do miejscowości Wierzchowo w taki sposób, aby 

mieszkańcy mogli zaplanować i zrealizować wizytę w ośrodku zdrowia, poczcie, Urzędzie 

Gminy oraz inne ważne dla nich sprawy. Proponuję godziny przejazdu: 

- Wierzchowo wyjazd 10
20

; Wielboki przyjazd 10
45

 

- Wielboki wyjazd 10
47

; powrót do Wierzchowa 11
15

.” 

 

Radny Piotr Gumny złożył 2 interpelacje międzysesyjne: 

 

1) „Proszę o naprawę i usunięcie szkód jakie spowodowało złamane drzewo świerkowe 

na placu zabaw w Świerczynie podczas wystąpienia silnych wiatrów jesienią 2021 

roku. Zniszczeniu uległo ogrodzenie placu, to jest zniszczona siatka i wyłamany 

słupek z podstawą. Uszkodzeniu uległy również urządzenia na placu zabaw, huśtawka 

ma złamany słup nośny, w torze przeszkód brakuje wielu szczebli i wystają liczne 

gwoździe, pozostałe szczeble są zgniłe i grożą załamaniem. Ze względu na okres 

wiosenny, plac zabaw jest intensywnie odwiedzany przez dzieci, zabawa na 

uszkodzonych urządzeniach grozi wypadkiem. Pozostała część drzewa jest częściowo 

zgniła i grozi złamaniem, co również stanowi zagrożenie. 

W imieniu mieszkańców Świerczyny wnioskuję o zgłoszenie do Gminnego Ośrodka 

Kultury, Sportu i Turystyki o interwencję na placu zabaw w Świerczynie i 

wyeliminowanie szkód spowodowanych wiatrem, to jest usunięcie pozostałej części 

drzewa, naprawa ogrodzenia, naprawa lub wyłączenie z użytkowania bądź demontaż 

uszkodzonych urządzeń i zastąpienie ich nowymi.” 

 

2) „W miejscowości Świerczyna w okolicy pomnika przy drodze powiatowej nr 2008Z 

rosną trzy drzewa o znacznych rozmiarach. Drzewa te stoją blisko jezdni i wrastają w 

pas drogowy, czym bardzo mocno utrudniają przejazd pojazdów szczególnie 

ciężarowych. Mijanie się aut wielotonażowych w tym miejscu jest praktycznie 

niemożliwe. Ponad to wielkość i stan tych drzew zagraża budynkom mieszkalnym 

znajdującym się w bezpośrednim sąsiedztwie. 

Wobec powyższego proponuję, po wcześniejszej ocenie stanu drzew dokonać 

wycięcia.” 

 

Na sesji interpelacje złożyli: 

 

Radny Ireneusz Jung: 

 

„ Na przełomie miesiąca stycznia i lutego br. naszą okolicę aż dwukrotnie nawiedziły orkany. 

Zdziesiątkowały one nasze lasy oraz poczyniły wiele innych, bardzo poważnych szkód i 

zniszczeń. Pod naporem porywistego wiatru przewracały się drzewa – te niezbyt grube, ale i 

te okazałe i już dość wiekowe. Przejście orkanów w bardzo drastyczny sposób 

„przetestowało” kondycję zdrowotną drzew rosnących w lasach, przy drogach, a także i tych 

rosnących w bezpośrednim sąsiedztwie zabudowań mieszkalnych. 

Ofiarą orkanu, który przeszedł przez naszą okolicę w nocy w dniach 18/19 lutego br. padły 

dwa okazałe i wiekowe drzewa rosnące w Osieku Drawskim przy drodze powiatowej nr 

1994Z na odcinku od posesji nr 3 do zabudowań byłej stacji PKP (w zał.foto). 

Z uwagi na powyższe oraz w trosce o ogólne bezpieczeństwo osób i mienia zasadnym jest, 

moim zdaniem, pilne dokonanie oceny kondycji zdrowotnej tych drzew i przeprowadzenie 

tzw. cięć sanitarnych, a w uzasadnionych przypadkach wycięcie wszystkich chorych drzew. 

Wnioskuję więc o zgłoszenie do zarządcy drogi powiatowej nr 1994Z potrzebę pilnego 

dokonania przeglądu i oceny kondycji zdrowotnej wszystkich drzew rosnących przy tej 



drodze na w/w odcinku oraz podjęcie niezbędnych działań mających na celu zapewnienie 

poczucia bezpieczeństwa wszystkim użytkownikom tej drogi.” 

 

Radny Ryszard Borowicz: 

 

„ Przez miejscowość Sośnica w Gminie Wierzchowo przebiega napowietrzna linia 

telefoniczna, która jest nieczynna. Część słupów już się przewróciła, część jest pochylona  

w stronę chodnika i jezdni. Część kabli jest zdjęta, część jeszcze wisi. Jeden słup stoi a środku 

chodnika. Linia ta jest już zbędna, tylko szpeci wygląd wsi. Pochylone słupy stwarzają 

zagrożenie dla ludzi i pojazdów przejeżdżających przez wieś. 

W związku z powyższym, proszę o usunięcie resztek z tej linii telefonicznej w obrębie 

miejscowości Sośnica.” 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec, wobec braku dyskusji zamknął punkt 6 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 7. 

Ad. 7 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec oznajmił, że sesja odbywa się bez udziału publiczności 

w związku z panującą pandemią, wobec tego zamknął punkt 7 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 8. 

 

Ad. 8 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec poddał kolejno pod głosowanie następujące projekty 

uchwał: 

 

1) w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości gruntowych oraz 

zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę nieruchomości gruntowych w drodze 

przetargu – druk nr 247. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/244/2022 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości gruntowych oraz zwolnienia z obowiązku oddania w dzierżawę 

nieruchomości gruntowych w drodze przetargu  – która stanowi załącznik nr 5 do 

nin. protokołu, 

 

2) w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie gminy funduszu 

sołeckiego na rok 2023 – druk nr 248. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 11 

głosami „za” przy 1 głosie „przeciwnym” i 2 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/245/2022 w sprawie niewyrażenia zgody na wyodrębnienie w 

budżecie gminy funduszu sołeckiego na rok 2023  – która stanowi załącznik nr 6 do 

nin. protokołu, 

 

3) w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na lata 2022 - 2024 – druk nr 249. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/246/2022 w sprawie Gminnego Programu Profilaktyki i 



Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na 

lata 2022 - 2024   – która stanowi załącznik nr 7 do nin. protokołu, 

 

4) w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na rok 2022 – druk nr 250. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/247/2022 w sprawie zmian w budżecie Gminy Wierzchowo na 

rok 2022 – która stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu, 

 

5) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Wierzchowo na lata 

2022-2032 – druk nr 251. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/248/2022 w sprawie zmiany Wieloletniej prognozy Finansowej 

Gminy Wierzchowo na lata 2022 - 2032 – która stanowi załącznik nr 9 do nin. 

protokołu, 

 

6) w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” 

na rok 2022 w Gminie Wierzchowo – druk nr 252. 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu sesji – 14 

głosami „za” przy 0 głosach „przeciwnych” i 0 głosach „wstrzymujących się” podjęła 

uchwałę Nr XLI/249/2022 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2022 w Gminie Wierzchowo – która stanowi 

załącznik nr 10 do nin. protokołu, 

 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 8 porządku obrad i przystąpił do 

realizacji punktu 9. 

 

O godz. 12
50

 posiedzenie sesji opuściła radna Jolanta Augustyniak pomniejszając ilość 

członków Rady biorących udział w posiedzeniu do 13 osób. 

 

Ad. 9 

 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec odczytał treść odpowiedzi na zgłoszone w poprzednim 

okresie przez radnych interpelacje. 

 

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 9 porządku 

obrad i przystąpił do realizacji punktu 10.  

 

Ad. 10 
 

Przewodniczący Rady Marek Mikulec przypomniał Radnym  o złożeniu do 30 kwietnia br.  

w dwóch egzemplarzach oświadczeń majątkowych wraz z kopią swoich zeznań podatkowych 

PIT i jego korektą, jeśli ktoś z Radnych takie składał. 

 

Radny Józef Janicki zapytał, gdzie i do kogo może zgłosić awarię oświetlenia ulicznego – nie 

świeci jedna lampa przy Plebanii w miejscowości Świerczyna. 

Odpowiedź Wójta Jana Szewczyka: bezpośrednio na stanowisko w Urzędzie Gminy 

Wierzchowo do Pani P.Bocheńskiej. 



 

W sprawie prośby radnego Ireneusza Junga, zgłoszonej na posiedzeniu wspólnym Komisji 

Rady w dniu 24 marca br. w sprawie podjęcia działań mających na celu uporządkowanie 

terenu po wichurze przy posesji nr 4i w Osieku Drawskim Wójt Jan Szewczyk poinformował, 

że po dokonaniu oględzin tego miejsca przez pracownika Urzędu Gminy stwierdzono, że na 

działce gminnej (drodze) nie zalegają żadne pozostałości po wichurze, w związku z tym 

Urząd Gminy zwróci się do Nadleśnictwa Złocieniec o dokonanie przeglądu tego terenu. 

Radny Ireneusz Jung odpowiedział, że sam osobiście porozmawia z mieszkańcami posesji 4i 

by we własnym zakresie zwrócili się do Nadleśnictwa Złocieniec. 

 

Radny Zdzisław Bełzowski zwrócił się z prośbą do Wójta o spowodowanie zasypania dziur w 

drodze gminnej w miejscowości Będlino oraz podjęcie w stosunku do właściciela 

nieruchomości nr 20 w Będlinie stosownych czynności mających na celu wyeliminowanie 

gromadzenia i generowania śmieci, które przenoszone przez wiatr zalegają na chodnikach i 

innych posesjach w tej miejscowości. 

Wójt odpowiedział, że ubytki uzupełnimy kruszywem, a sprawa zalegających śmieci zostanie 

przekazana pracownikowi merytorycznemu w Urzędzie Gminy. 

 

Następnie odbyła się dyskusja na temat kolejności remontów dróg powiatowych na terenie 

Gminy Wierzchowo podczas której ustalono, że Radni naszej gminy nie powinni 

indywidualnie na własną rękę  podejmować żadnych działań dotyczących remontów dróg bez 

wiedzy Wójta i Rady Gminy, działania powinny być podejmowane wspólnie. Na ten czas 

gotowa jest dokumentacja na remont dwuetapowy drogi Wierzchowo – Sośnica i III etap 

drogi w miejscowości Nowe Laski, przy czym należy pamiętać, że  ważność projektów na 

przebudowę tych dróg wynosi 3 lata. Powinniśmy wspólnie lobbować zdobycie środków na 

remont drogi Wierzchowo – Sośnica i drogi w Nowych Laskach. 

O dokumentacji projektowej na następną drogę powinniśmy myśleć w chwili rozpoczęcia 

remontu drogi Wierzchowo – Sośnica.  

 

Radny Kazimierz Pajor zapytał Wójta, jakie podjęto działania w sprawie przejęcia gruntu 

 z przeznaczeniem na zbiornik retencyjny na wody opadowe z drogi gminnej na terenie 

osiedla domków jednorodzinnych przy ulicy Leśnej w Wierzchowie. 

Wójt na powyższe odpowiedział, że postanowił o wydaniu decyzji lokalizacyjnej na 

przedmiotową działkę jako zbiornik wodny (małą retencję) dla odbioru wód opadowych  

z drogi gminnej. Mając tę decyzję Wójt powtórnie wystąpi do Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa o zamianę gruntów lub wystąpi z wnioskiem o przejęcie gruntów w ramach 

nieodpłatnego przekazania, jeżeli uda się przekonać KOWR, że jest to zadanie własne gminy. 

Jeżeli otrzymamy odpowiedź negatywną z Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa  

w sprawie zamiany lub nieodpłatnego przekazania gruntu w ramach zadań własnych gminy, 

Wójt złoży projekt uchwały do Rady Gminy o wykupieniu tego gruntu. 

 

Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Marek Mikulec zamknął punkt 10 

porządku obrad i przystąpił do realizacji punktu 11. 

 

 

 



Ad. 11 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący obrad Marek Mikulec o godz. 
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 zamknął obrady XLI sesji. 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

        Przewodniczący Rady 

             Marek Mikulec 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Podpis protokolanta: 

……………………. 

 

 

 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie przebiegu sesji oraz przebieg głosowania  

w formie wydruku z urządzenia rejestrującego głosowania. 

 


